
 

 

Zápis z jednání 36. schůze KŽP obce Vestec 
konané od 09.00 v úterý 04.04.2023 

 
Přítomní členové: 
Ing. Miloš Koc 
Barbora Addison, MSc.  
Miroslav Pašek 
Ing. Roman Fritschka 
Mgr. Jana Železná 
 

Nepřítomna: 
Kateřina Šedivá 
Hosté: 
Tibor Švec, starosta 
Ing. Jiří Řízek, místostarosta 
Matěj Zrucký

 
Program: 

1. Staré úkoly – kontrola předchozích úkolů komise 
2. Naučná stezka stromů – realizace 
3. Údržba a změny zeleně 
4. Aktualizace webové stránky KŽP na www obce 
5. Různé 

 
AD1)  
 
Probíhající úkoly: 
Úkol č. 6: Sledovat výskyt invazivních rostlin (dle ročního období) 
Koc: Nastává vegetační aktivita je třeba, aby si všichni všímali míst s původním výskytem 
(bolševník a křídlatka v původních místech foto) 
Švec: Máme nový výskyt křídlatky u Alberta a Werichova 
 
Úkol č. 18: Zelená páteř 
 
Roman Fritschka má na starosti péči o zeleň jako zaměstnanec OÚ, přechází na něj nově 
řešení úkolů: 
Úkol č. 19: Koordinace odborného řízení TS Vestec 
Úkol č.27: TS na sekaných plochách zachová nálety 
Keřové patro: 
Úkol č.26: Keřové patro u MŠ, (u cyklostezky k Jesenici, náves) 
Úkol č.29: Keřové patro příprava – výběr a zajištění rostlin 
Návrh na ozelenění u VR 
 
Koc: fotky louže/mokřad u cyklostezky na Hrnčíře – pořád se drží voda 
Fritschka: Projednáváme s Agrem vynětí s osazovaných ploch a předpokládáme vytvoření 
klidového místa pro zvěř s osázením keři 
 
Zamezit přístup veřejnosti do nepřístupných míst za rybníkem, zahrnout vstupy ořezem  
Zrucký: Vhodnější je vysazení vyšších trnitých keřů 
 
Úkol č.32: Naučná stezka stromů 
 



 

 

Proběhl přesun testovacích stránek na novou doménu 
Addison vložila nové údaje a zpracovala nově souhrn připomínek:  
Nebyly zapracované původní připomínky (responzivita, fotogalerie, odřádkování textu ad.) 
Řízek, Koc: Připomínky projednáme se správcem webu 
Addison 27.03.2023 za účasti Koce, Železné nově nafotila kvetoucí vrby a předpokládá se 
postupné doplnění fotek stromů v různých vegetačních obdobích  
Postupně budou doplňovány texty, obrázky a souřadnice GPS jednotlivých stromů. 
Po odzkoušení funkčnosti stránek budou vytvořeny s nimi spřažené QR s českým a latinským 
názvem a odkazem na www stránku → instalace tabulek → uvedení do provozu 

Zodpovídá: Železná, Addison, Koc,  
 
 
Úkol č.36: Webová stránka KŽP na www obce vykazuje neaktuální a neuspořádané údaje 
Aktualizace WWW – Výměna a uspořádání aktuálních informací na webu obce 

Zodpovídá: Koc 
 
Úkol č. 33: Zpracování jednoduchých informací v bodech o: 

- plochách umožňujících pohyb psů bez vodítek 
- povinnostech mít psa na vodítku, sběru exkrementů, čipování ad. 
- výslovná omezení při ochraně zvěře, základní normy a zákony, které to upravují 

Zodpovídá: Pašek, úkol trvá 
 
Úkol č. 34: Zpracování jednoduchých informací v bodech o: 

- kácení  
- vyhláška, zákon 
- povinnost sekání trávy a starání se o vlastní pozemek 
- zákazy vypalování trávy, vyvážení odpadu včetně trávy na cizí pozemky 
- co patří a co nepatří do biokontejnerů 

Zodpovídá: Fritschka, splněno 
Koc: zpracované údaje probereme a s administrátorkou vložíme aktuální a nové informace 

 
 

Úkol č. 35: Zpracování jednoduchých informací v bodech o: 
- hluku, aktuální hodnoty pro vnitřní a vnější prostory obytných domů 
- aktuální hodiny klidu v obci podle obecní vyhlášky a jejích novel/změn  
Zodpovídá: Šedivá, úkol nebyl projednán, jen zadán požadavek mailem 24.11.2022 
 

Různé: 
Koc: Popelnice na kovy je u OÚ věčně přeplněná 
Švec: Dojednejte to s TS 
Úkol č.37: Koc projedná řešení s TS 
 Zodpovídá: Koc 
 
Koc: Zvyšuje se nepořádek okolo prodejny Albert 
Švec: Proběhlo několik jednání, aby si prostor uklízeli. Obec opakovaně nabídla, že prostor 
Technické služby mohou za úplatu uklízet, ale neobdržela žádnou odpověď. 
 



 

 

Řízek: Kontejnery na bioodpad jsou v některých místech sledovány kamerami, aby se zjistilo, 
kdo tam ukládá, co tam nepatří 
 
Řízek: Pravděpodobný termín návštěvy prince Edwarda, vévody z Kentu s výsadbou lípy do 
aleje prince Philipa, vévody z Edinburghu bude 24.05.2023, dejte si termín do kalendáře, 
budeme rádi za účast 
 
Železná: Zařízení staveniště u Hrnčíř p. Jurkiva má novou nabíječku, jaké bude další využití 
stavby? Bylo by možné zřídit parčík a nějaké herní zařízení pro děti? 
Švec: Zařízení je ve velmi dobrém stavu a může sloužit místním např. jako klubovna apod. 
Bylo by škoda stavbu bourat. Obec stavbu převezme ale až po dokončení výstavby, což může 
ještě trvat 2-3 roky. Do té doby by bylo dobré, aby se místní občané dohodli, jak by chtěli 
stavbu dále využít.  
Abychom udělali pro občany něco hned, zadáme projekt na umístění lavičky, případně 
herního prvku do trojúhelníku u kontejnerů mezi ulicemi V Úhoru, U Hrnčíř a V Březí, tj. přes 
ulici od staveniště. 

 
Koc: Šedivá se nezúčastnila žádné akce ani schůze KŽP, mailem 3.4.2023 požádala o přesun 
termínu konání schůzí z důvodu pracovního nasazení na konkrétní termíny 

Termín konání byl upraven podle požadavku 

 
Další termín schůze KŽP: 8.6.2023 v 9:00 hod. na OÚ 
   
Ukončeno v 11:00 
Zapsal: Koc 


